
Van:                                            Ruud Keijbets <r_keijbets@hotmail.com>
Verzonden:                             vrijdag 30 september 2022 11:42
Aan:                                            Meijerink, Frans (Voerendaal)
Onderwerp:                            Delta glasvezel
 

 

Hallo Frans,
 
Vanuit mijn achterban krijg ik wat vragen over de glasvezelcampagne van Delta. Nu is dit niet direct iets 
voor gemeente. Maar de vraag gaat over het voortraject. 
 

1. Heeft de gemeente Voerendaal toestemming gegeven aan Delta om deze campagne te voeren 
en is dit op een of andere wijze aanbesteed? 

Vervolgvraag is wellicht, blijkbaar is campagne niet geslaagd.
1. Gaat de gemeente Voerendaal nog andere initiatieven nemen om bewoners op glasvezel aan te 

sluiten?
 
Zou jij deze vraag binnen de gemeente neer kunnen leggen?
 
Vriendelijke groeten,

Ruud Keijbets
 

Waarschuwing: Deze e-mail komt van een externe partij. Open geen documenten en klik niet op 
links tenzij u zeker weet dat de inhoud veilig is!


